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SKRAJSAN ZAPISNIK iN SKLEPI
9- redne seje Obtinskega svets Obiine Raie-Frut4

ki je bila v Beli dwrani grodu Raie in sicer
v torek, 18- 2. 2020 ob I&00 wi

1- ttu:
Ot vorifev seje in rgotovitev sklepirrcsti

Zrryr g. Brmko kdinek je uvodoma vse gisom lepo pozdravil in se jim zahvatil za
r.rdeleZbo na 9. rcdni seji ObEimkega weta ObEine Raio-Frm-

Na zadetku seje je bilo prisotnih 14 od skupno I 6 dlanic in dlanov ob6inskega sveta zaradi
iesaje bila podana ugotovitev o sklepdnosti-

PR N CLAN IC E o BE NSKEGA SWTA :
Milojka DREO, Alojz SIE&NAD, Vitomir BAUMAN, Alojzija JARC, Tlravko JEISEK lvon
KOVACIC, Simona MUuKO, Alenko NZNER SUTLL Utrot pnnOX.e,X.L Rosvito ROBA&
Duian PIJRGER, E rra CEBE Stefustijan SORSAK Daqica LESNIK (d 18- ue), gawnir
LNNIK nag. Ronam FISER-d 18. 10.

OSTALI
Branko LEDINEK - irqq nug- bico ZAJC KYAS - direkuica OIl, Suau
PUNGA RTN I K Sinona ANTOIIe (OI) Offiine Raie-Fron), Brarr*o BELCA - predse&tik
Na&onrega dktra Obiine Rde-Frant, An on TRLEP - pedsedtik KS Frot Naalija
BABIC - pri toiki 6., Maksimitijana OZIMIC ZONC - pri todki 8., Karmen GRNJAK -
predstovnica medijev (Stajerski tednik) -

2. to;*a
Pofrditw zopisilko 8- rceE seje obEnrsftego srsta

Q- ir'rtnn je rrodal v obravnavo prcdlog zapisnika 8- refu seje obEinskega weta, ki je bila
10. 12.2019. Na zapisnik ni bilo pripomb.

SKLEP 5L 69:
Obiinski wet ObEine Ra6e-Fram potndi zapisnik 8- redne scje ObEiaskega sveta
Obiine Raie-Fram-
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3- t,dl<o:
SpreJem drcvrrgo redo

LDpn g- Branko t edinek je predlagal sprejem drcvnep rda kot je izhajal iz gradiva

Tak predlog je dal na glasovanje.

s16 >>7-At< l6 svelnikov bil

DNEVNII RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitan skl€pEmsti
2. Pottditev zopisniko 8. redne seie O.S.

3- Sprzjen &ealeare
4. Infortmcije irpom
5. VproSonje in Pobude svetnikov
6- Obrovnovo in sprejem odloka o obiinSkem podrobnan Prostorskem mirtu zo

storovotjsko gmdnJo m obrmEju EUF lA-6 v obEini RoEe-Fmn

7- Obruvrmno in sprejen Odloko o in dopohitnoh Odloko o

kotegorizociji obiinsk,h cest (in kolesorskih poti) v obtini Roie-Frum

8. Obruwrovo in sprejern odloko o sprernembah in dopohitvoh odbka o obiirukem

@robnern prtostorskem noErtu zo del ohnoEF PoslowE stcrvu/rjSko corm v

Frurnu (ko. llorje)
9. Obrqwrvo in sprejem Sklepo o dolditvi sfctuso jovnegn dobru

10. Obnovnovo in sprejem Sklepo o ukinitvi stotr-rso lnrrego dobro

11. Obruvnsru in sprejern sklepa o doloEitvi jamegs dobrr lolohrcgo Pofit€"o
12. Po&Jo soghsjo k Sponoarnr o &litvi lstoEvitelishh &biq v lloriborski

rozvojni ogenc{i
13. Obrurrrrm in sprzjern nrrcnlr o l@didotih zn ruYrrtelsr OS Roie

14. sezIrI/itev s Porod ilom o dehr l.lodzornego odbom obi irle Roie-Fron zs l. 2o19

15.Sezrritev z t-etnim progr.olrlom deh twzomego odbono obE ine RoEe-Fnorr

za lelo 2O2O

16- Roao

4- tdla:
frfamc(le npou

G. Zupa je @al nekaj osnovnih informacij o izvedenih delih in aktualnost'rh med

predhodno in tekoeo sejo:

o Na ravni driave j. o,jprej spomnil na odstop p'remierja Majarn Sar"" Ou$ in aai'"ostl

za vzpostayitev nove vlade - bodisi s podafo @pore &voljsnega stevila dn€ih samk (oz-

njihovih poslancev) Janezu Jansi, vodji SDS (zrnagovalka zadnjih parlamentamih volitev),

bodisi vnovidnim preddasoim volitvam.
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obiinski wet obEine RaEe-Fram sprejme dnerrni red 9. redne seje obtinskega sveta, kot
SKLEP 5t.70:

e bilo ttt1.



o V Sloveniji letos tako rekod, razrn na koledarju, zime nismo imeli, kar je za nas dobro v

tem smislu, ker srno prihranili proraiunska sredstva plaur.rlrarla alzvajanje zimske slui-be.

. Gospodinjstva v naselju Je3enca se sedaj 7r lahko prikljuEijo na tamkajioji novo Tgxajen

sistem javne kan alizacije .
r Nadaljujejo se dela Siritve pokopali5ia v Framu.

e Prav tako rra.laljujemo z izgradnjo kanali26ij5f6g3 omre{a v Morju-
o Izvajalec na tercnrr .rkljuiuje projekt proslonke raziiritve enote vrtca v Raiah, poteka

monlaia oprerne v treh novih igralnicah in v dograjeni wtevski centralni kuhinji. Investicija

bo lahko predana namenu predvidoma v oMobju od srcdine do konca marca letos-

o Od februarja 2(D0 dalje je v funkciji nova obEinska splema stra4 ki je 5c v faz, rrcjmja in
vsebinslrega dograjevanja-
o 7-aradi nesoglasja, ki nam gaje v postopku na5ih prizadevanj za formiranje lekarniSke

@ruilice v Frarnu (po ukinitvi depja zdravrl v ZP Fram - zardi nkonske sprcmembe, ki
tega ne dovoljuje vet) izdalo Minisrrsvo za zdravje, smo sprofili rpavni spor- Upa.vno

sodi5ie je tobi Obdine Raie-Fram ugodilo in nesoglasje o@avilo, zadevo pa vmilo v
ponovno odloaanje na pristojno ministrstvo. Upamo na vet uspcha na tem podroeju v bodoie,
o nadaljnjem dogajanju pa bomo obdinski svet vsekakor obveSCali.

o Po dolgotrajnem iakanju sno 23. l. 2020 vendarle prejeli sklep o sofirwrciranju
nameravane izgradnje nove (sodobrrejie in zmogljivei5e) Ei*ilnc naprave v Ratah- Za ta

namen je SluZba vlade RS za nzroj in euopsko kohezijsko politiko (SVIiK) v sklopu
drugega povabil a Dogovora za razvoj regij sprejela odloditev, da se naSi obdini odobri

finadni prispev€k iz Evropskega sklada za regioalni rzvoj kot prisporek Evropske ,-iF -
operacijo 'Odvajanje in iiSEenje v poreffu [havinje - Obiina Raie-Fram'. To pmeni, da bo

Obdina RaEe-Frarn sed{ lahko z vso intenzivnostjo pris0opila k ra4isu zzi*,or'twqalca
(trenutno sta v pripravi oz v pregledu na MOP popis in razpis) in izgradnji prepotrebne nove

komwnlne iistilne naprave v Ratab krffie predvidena vredroc zata s&uaj 5 milijmov
enrov. Evropeka mija pa bo to pomemboo okoljs&o invesicijo, ki ti lahko zaida
obratovati 7e prihodnje leto, sofinancirala v vi5ini blizu 1,4 milijona evrov, prispevek

drtzvnega proraiuna pa bo aaSal okrog 3210.000 EUR
o Potd<ajo pouebna dela obnove o*eSja na objektu Doma krajaov Muje-
r l0- 2- 2020je hdi naie kraje zajelo gocejsqle nerrje; toje powzroiilo oet4i tedav in Skodq

ki jo je bilo potrebrrc sanirati. G. Zupan je za pogrmr, hitrost in uiiDkovitost izrekel zahvalo

vsem qasilcem, ki so se 3e enkrat vei izkazali kot nepogre5ljivi reievalci v naravnih nesrodah

e Objavljeni sta bili javni naroiili za i6iro najugodnejSih ponudnikov za i4radnjo plotnikov
na trasi Morje - vrtec v Framu (dornera flirekcije za ceste RS) in Geif - Radiul (dmena
Obiine Rade-Fram; najugodnejSi ponudnik Cestno podjetje Ptuj).
o V teku jejavno naroiilo za ureditev podstreija biv5ega objelda Tumer, kjer bodo novo

pridobljeni prosori namenjeni za potretre OS fram furav tako kot v spodnjr:m delu).
o Na dan aktualne sejeje bila potrjena lokacija za ureditev cca 170 m2 (sed4i

povriin v gradu Rade (vhod iz notranjega dvori5ta) za vzpostavitev enote Mariborske
knji*rice v na<i obiini-
o 20-2.2O2A jena Direkciji za ceste RS potekala predstavircv izdelanih variant (Liml
d-o.o.) za natrtovano izgradnjo @voza pod ZelezniSko pogo v Rziah (Ljubljanska cesa)-

.)



5. trdka
Vpnoiorjo in @de svstnikoY

o G. Miran Prcdikeke je prenesel pobudo z gasilskih vr*, da bi za objektg v katerih na

obmodju o&ine Ra&-Fram delujejo prostovoljna gasilska druSwa (4), uredili gradbena in
uporabna dovoljenja, ki jih veiina (z izjemo FGD Fraq kjerje objekt relativm nov) sedaj

nima Predlagar je da bi ustrezre podaike za potrebe izd4ie tovrstnih dovoljenj 6ral srm oz s

pomoijo predsavnikov dnrgih FGD, njegova pobuda paje Sla v sner, da bi nadaljnji

postopek, enotno in sodasno za vse PGD v matiini lokalni skupnosti, izvedla Ob6ina RaEe-

Fram.
G. Zupan je odgovoril, fu nn pi tem vsekako pipav$em pnngali, kolikor bov ruii

moei da pa bodo vloge p nezwga PGD v vulem pfurcru obravuvarc itdividwlno-

o Ga Emc Cebe je dala pobudo za ureditev obcestnih bankin na relacijah Podova-Brezr a in
Podova-BnmSviL, pri 6emer se je s ciljem dolgouajnej5e obsojnosi zavzelaalz'tdb z
mletim asfaltom-

r Ga- Romana FiSerje izposavila problanatiko pojavlja{a cestne znede, do katere prihaja
ob pralnici (podjetje Feroden), ko vozniki tovomjake zaradi pomanjkanja parkiriSi ustavljajo

Ze na cesti, kar octalim udeldmcun v gronretr ovira geglednou in pomeni nerarnoat- Gre

tudi za cestiiie, ki je mdi narave pclovre dejavmi mvodeaega podj<{a moko, kar je
posebej zoprno in nevano pozimi, ko voda zamrzne n@a 'a\ [ad' t€d ipd

G. Zupan je odgovoril, da bomo opozorili lastnika in obvestili policijo-
Ga Fiix je v nart-ljev'rqju vp'a5ala, ali F mogoie pri:akovai & bi pooovno dotrili
kontejnerje za o@dno seklo, ki so jih po ukinitvi c&olo'S}ih otokov mdomesile vreie za

posameaa gospodinj$va, pav tako pajo jc zmimalo, ali ti lahko na Je5enci w4oc*avili wi-fi
totko.

G, iupan je pojasnil, da waiilo kontejnerjev za steHo ni predvkleno- Izozil ie wu4je' da

so weie, ki so bile bsavferc, optinulru reSitev (rckotefi Sfi niso opili" & nik pejeli
oz- da gre u weie, twnenjerc dlago{u @tgq steHa).

Z czirom na rantejatnst opictcga anre4'a p celotni ruSi obtini, fidi tn Jekrri, za

vzpostavilev wi-/i toike ne vidi potrebe.

o G- Doirn Prrgcr je vprasal, ali je mozm w€diti" da bi posavili komejner gi smowmjski
hiSi Podova 28 in bi pomagali ofisiti povrSino m tisi lokaciji (Greifonerjevi)- Prav tako je
dal pobrdo za postavitev ko'se za o@dke nasgoti Enote vrtca Frm; sosedje v neposrcdni

blifini vrtca se po njegovih informacijah pritoZujejo, da star5i, ki prihajajo po otroke, z
odmetavanjem od@kov vmavo onMtjejo okolje-

G- Zupan je povedal, da je prra i4wtavljeru poblenaika Ze &tbro naru, a da gre za

zasebno zentji1te, kjer se mora z vsa*im Pggorn strinidi lairl tega pv re , ir, @bnih
primerih ni mogoie doseii.

Km zadeva siltucijo v bli ni vrlca v Frot4 laii ie obstqiaio, ie pa res, fu vsi sosedje

wtcu v bliZini *ojih bivoliii niso naHonieni ta iiiejo rulidne uzroke za qikrZewnie-

o G. Ivan KovaEiE je podprl predlog ge. Eme Cebe (ureditev bankin) in dal pobudo za

podobno ueditev 5e drugie, kjer ceste uporabljajo tudi kolesarji.
Kar zadera vrete, n menjene odlaganju od@nega stekla- te za vetje kolitine lovrshih
odpadkov niso dovolj moine, zaro je ena vreta obiiajno premalo, bolje paje, Ee so6asno

uporabljamo dve (eno v drugi)-
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G. Kovaiid je opozoril, da pri Krepflovih nastqia teiava" saj voda (potok) prinaia smeti od
bliinje sladoledaice, ki se tam lrtineijo- Dal je pobrdo za odstranitev teh seti-

o Ga Milojke Drco se je navezala na neurje, ki je besnelo I 0- Ibbrrnrja in ponekod celo
podiralo drcvesa, marsikje pa Iomilo veje. Ved takih dogajanj je bilo v krajirskem parku; na
cesti, ki vodi minro ribnikov (frrrrcrjwega in osalih) ter ob lor*cm domu v RaEahje tako
precej suhih dreves, ki so jih $mki vetra z.Iomitri in sdaj visijo ter predsavljeio in bodo
prcdstavljala nevanm! dokler ne bodo odsrranjena in podnoEje uorczno odHleao

G. Zuptm je povedal, da je nekaj lastnikov zadevo Ze saniralo, veeina pa je o tem
obveiiena inje v lo'atkem priiakovati ustreztn ubepanje.
Ga- Dreo z odlaganjem odpadnih seklenic in dnge *rklovire po ukinitvi dcolodkih ofiokov
ne vidi teZav- V njenem gospoainjstru tovrstne o@dke *aaio'm a od,vazlra$avljafir v
zaboje, saj ni nujm, da bi jih morati v vre&, ki pomijo (Se vei) plasrike.

G. Zupan je povedal, da je sistem kontejnerjev za o@adw ste o pokazal, da so ljudje
vaie, Wleg @ego steH4 ,rntali fu v* tae @c eqih ||u, plcg tcga p n
rune kosowu @4 pinen* za dwz p sisetu'dyra h wa| nuwljdi Mi pleg

ko je zelo keilo oblje- *furji sMe,lr tree za fieHo se zdi wuee4 setufu p
je priporoiljivo, da pri zlomljenem steHu ali steHu veije l<oliiine oz. teZe soiasno
uporabljann vei wei oli altemaliwte reSitve (nW. mlnjnike).

o Ga Simonr Mwko je za iaoenico spmrila, da je za v* veliko lepie in prijrmje fiveti v
nrcjenem okolju kot obmtrc. Ker je tcmu tako , x je auzela a ureditev Sarega mlina (t. i.
Sagadinova Zaga) v bliiini trgovinice Lipa v Framu- Gre za kulfumo dediSdino, ki propada,
lahko pa bi tila v ponos k-aju Kot je &jala s je m n€taj bfdjah to potalo, da obdina
z4 aore in ji je vdno o@idi in revitalizirdi teke pomife frgemg;, tu k eb
pobudo, & bi trilo t,li v lem fimeru tako-

G. Zupanje odgovoril, da za ta namen v proraiunu nimamo planiranih sredstev, obstoja
pa tudi realru bajuza do turr lastniilvo oz- bfurenlcija ni tejetu-
Ga Muto je spomila nrdi m cesto proti lrranii6evim v Muju (v gozdu - sta'a
kjer po njeni infamiji s&ma:da ni voE bokin sz- je m mcsoa kjcr naj bi t le, Zs voe zemUe
kot peska/grarnoza, prav tako pa so na c€sti neodi36ene veje, ki so od@le z &ev€s ob
gozlnem robu. Zavzela scje za sanacijo stanja

G- fuan je pwfuI, fu gre zo slep ulim, tjer sirzr v nqjah nogegs eE@o ew
reh$e tdi ofiin4 &jsvo p je, fu se 17 ptrebm v pffiaih pi*erih s slroti bqjanov
otgdirdi ttrdi irfrvidnlm, sploh v okoliitiruh po twja ko n sorcije ptebe skoajfu
povsod-

o G. Slevouir Lcinikje vpraial, ali je obrroEje vikendor. v Rmtah Zs predvideoo za
nreditcv javne k*nalizaclle- (G- Aryt je pwhl fu tc-)
G. Le5rika je zanimalo k, ali je b nano, za kakine namene se ureja ve6ja stavta
ob ieleaiiki progi v RaiaL (G. Zupon je odgovoril da je bilo infornacij o bodoii
nanenskostt omenjenega objeld4 *i je v zasebni lasti sicq wn, a fu W ru@efieje lant
pctslovni prostori pisune-)

o G. Zdravko Jel3ekje izpostavil problematiko domnevne onesnaZenosti potoka Zabnik (v
Raiah) z fivim srcbrom- T.nimalo ga je, kje so monitoringi, kaj pokaZeio in ali je z'rzn rzrok
(izvor) onesnaZenosti- To gaje, z ozirom na mmem iTgradnje nove fN v Raiah dodatno
zanimalo 5e z vidika videnega (nepreverjerega) @da da naj bi bil Zaboft qibolj
onesna.Zen potok v vsej Sloveniji.
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V sklopu niza teh vpra5anj je g. Ivena KovaEiia zanimalo, ali so usedline fivega srebra
posledica proizvodnje TKI Piaus (sedaj Albaugh)?

G. iuryn se je strinjal, fu so usedline (hlato) gotowt res qobleruttiirc, *ar pa mdcva

iiiienje odpadnih vofu, jih bo ruw eN brez dwmo distila (Se) bolje d sefurie, ieprav je
voda Ze iz sedanje CN brez posebnosti. Poleg tega Albough (bivii Pinus), ki se mu pripisuje
onemdewnje s ldkimi kovirwtti (ieprw so se pojoiljale ie zt'di koga &rqego), rc bo

spuiiol rcbenih vda no noso eN (nojo rwnrei swio in tam obsnia zayti bog)"
G. hryan osnovni pobtem poaka fobnik vidi v niz*em petobt v&tok4 ki bi ga morali
oiistiti vse do Dravinje, ie bi res ieleli uiinkovito in ffaino re|irev. Da stanje nikakor ne more

biti tako alarmantno, pa dolrazuie tudi obsai oMtttljivega Zivlja t potoht (ribe, ikoljke)-

G. Zupon je podaril ie, fu bo tudi mva CN biolo'ik4 ko pnenl fu kemiie' (ie b
dovedeno koj ruprimerrcga m fuloerije) rebo distila-

r G. Sebastijan Soriakje prisotne seaanil Ze z dolgoletno prakso, ki glede odlaganja

steklenih odpadkov velja v Drav*em dvoru (obeim MildavZ)r, lier stetlo odlagajo v Ias(no

embalazo (zaboje ipd-), saj, @obno kot to velja za pryir, kolicina odvoza tovrstnih odpadkov

ni omejena-
G. SorSak se je zavzel za to, da bi optidno omre{e v blifoiji prihodnosti dobili tudi povsod

tam, kjer ga sedaj 5e ni- fG. hqan je odgovoril, da optiino onreije ie naprei soplagono
povsod, kjer lropljemo zn &uge prebe.)
Prav tako je dal pohdo, da bi eiloti vrtcev v mSi obtini poimenovali z otokom pdjaaimi
imori, pri dernerje predlagal, da bi se Enota vrtca Raie po dokonimju prizidka Preimenovala
v 'Mali grad Rade'.

o G. Vitouir Bluner je pozrkavil dma prizadevanja obtine za pridobitev lekame

podruZnice v Framu in izrzzil staliSie, daje nujm, da Frmr lekrno trdi dcjmsko dobi in da

to ne bi smelo biti v soodvimosti od ie delujoEe lekarni5ke dejavnosti v Radah, kjerje
koncesionar hkrati tudi pedseeik Lekarni5ke *omir:e Slovenije-
G. Baumana je zanirnalo, ali je bil doceZco kak mpredek v zvezi z urcjajcm la*fftra (veza:

cesta Tekol - proti Crorjakovim)- (Ga- Swou Putg@tnikje dgotwilo pritdilo; obtim je
poslalo laslnik ceste, zo oslolo lastniitvo je bila izvedena odnera, po prawomotni odloibi
GIIRS sledi razdelitev lastnine solastnikom G. iupanje povedal, da bo nova povezava

pedvirbna wejeru laos plai - v nuLfunsb obliki)-
Razpravljavec se je awzel za odtrlenje potoka, ki teEe mimo Predanovih (od odcepa Velikega
potoka), ka je bilo pri urcjanju ponikovalnfta v Hotinji wasi turli obljublje.no-

G. iupan je povedal, da smo ta potok nazadnie oiistili mi in da je bilo tedaj lepo urejeno,

vendo pa je po ktsnejiem ddeuiu potok Pofuil ie, fuie ptrcnbto, funt
strugi potoka ponekod tudi wire, saj to prepreiuje nekdere nxine ne:xlene posledice neurii-

hdeva bo nojhitreje urejetu, ie se je botto pruvtn lorili s@rri, ob tqtitexnjt ruvefunega

6- tdl@
Obrcvnarc in sprejan Odloko o obiinskenr Podrften Prostord@rn noErtu zc

storvonjdo fdt\io m obrnoEju H. Pll -6 v obiini Ro&-From

Kompleksno gradivo, ki zajema vse potrebne predstavitve (podlage za pripravo OPPN tn

postopek priprar.v. namen in naEin izdelove OPPN, mreslil*'nafuoYane prostorske tredine
v prostor, prostorske urediue, ki se nairtuiejo z OPPN - opis natrto'vonih
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weditev, zo.snova projefunih reiitev in pogojev glede priHjuievanja objelaov na gospodarsko
jmno infrostrubwo in grajeno jawn dobro - z opisom prometnih uredilev, komtmlnega in
energaskega urejanja, vodovdnega, in elelorenergetskega onreija jorrne
r@svelljqve, telekomtmikocijskego onrcZja in omreZja kobelske W, ogrewnja in hlaje4ja
ipd., reiitve in ulwepi za varovanje okolja, narovnih virov in ohronjanja norove ipd.) sta
pripavila podjaje URBIS d-o-o- ia obiinska 1ryq.ay4 uslno obradodtev je podata ga lt{atalija
Babii, predstavnica URBI S-a

Z OPPN se nadrtujejo ureditve, povezane z gradnjo novih stanovanjskih stavb v EUP M-6 v
obdini Raie-Fram- Predvidene rneditve obsegajo gradnjo eno ali dvostanovanjfih stavb z
uediwijo pmsih povrSin, gradnjo in rckoosuukcijo po{rebn€ lroNn€fnc infi'asilnrkture ter
gradnjo poteboe energeske, kmrrralne in komunikacijskc iffiasruktue-
V OPPN so opisani trrdi posqli in ureditve izven oMja OPPN, ki so potreboi za izvedbo
gospodarske javne infrastrukture.
Ralagalka je poj^snila ryrcnrembe, ki so nast"Ie v vmcsem ;as. (od Fvne ra+rnitve)-

G. Minn Pr€dikrka pedse&rik Odbora za prouorsko planirmje, je prenesel s{aliSte Elarrcv
resomega odbora" ki so menili, da je predvideno preozko obradali5ie (sedaj 8x9 m, predlagali
so l2x9 m); v kolikor bi se to udejanjilo, bi nastal problem pluienja in nefunkciomlnosfi v 5e
nekaj @obnih primerih v prometq ki zalrtevajo vofio fimkcimlnost-

G. Natalija Babi6 je odgovorila da gre za obmoEja m hribu in za slepo ulico, kjer bo
nastalo le 4-5 novih objektov, a nilimi p znili5ie ni vei stavbno. Smiselno bi bilo, dabi
imeli tamkaj5nji bododi stanovalci skupno dos[avno mesto - odlagaliSde za smeri (nekje na
zaiaku dovoza k novogradnjam), saj grc za hrib in redkejSo poelitev, otraEali5Ee pa bo za
froosno vozilo prem4ihno, ne glede na prostorski radij.

Ga. Milojka Dreo je izrazila zaskrbljenost, da bo na kriZiSiu, ki je ie sedaj relativno ozko in
nepregledrro (Morje - Morska cesta in Strma ulica), nastala fu ena cesta- Glede na situacijo se
je, v kolikor za to obmaja moZnost, awtcla a, wditev lrofiSia, saj se bodo po novem
zdrurili 4 kraki ces, zaradi hriba pa ve{e naravne pregl€dmsti ni mogotc zagotoviti-

S 16 glasovi >ZA< ( I 6 prisotnih svetnikov) je bil sprejet

SKLEP 5T 7I:
Obiirski svct Obiinc Rr6e-Fnn sprejmc Odlok o obEinslrcr podrobrcr prctotskcm
naErtu ze stenovmjsko grednio na obmotiu EIIP M{ v obiini Re6c-Frem, z
dogovorjeno dopolnitvijo v kartografskem delu ekte (vris lokecije ze postavitev
smeterrikov

OPOMBA: Celuen dlok se objavi v MUV-

7- to;ka
Obrrrnoru in sprejcrn Odoko o sp."elrattboh in dopob*trclr

Odolta o kctegorizodji obEirsHh cest (in lolesardrih poti) v obiii Ro&-Frun

Gradivo je pripravila obdinska uprava, ustno obrazloZitev je podala ga Suzana Pungarorik.

Predlog sprememb in dopolnitev obsojetega odloka se nanaia m predlog dodme
kalegorizacije cest, ki so v javni uporabi in ustrezjo merilom za kategoriaijo javnih cest ter
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poti ali pa sejim je spremenil potek ali pa so se zaradi urediteY trase javnih poti podaljsale.

Zaradi Siritve naselij in novogradenj stamvanjslcih gavb so bile r.n{ene cese- ki shoijo kot
dogop do posamezrih starrcvanjskih hiS-

lz griliva inajajo vse navedbe in opisi spreooemb- Pojasnjerro je bilo, & M po potrditvi na

obdinskem svetu ter objavi v uradnem glasilu spremembe vpisane v bazo cestnih podatkov ter
v 6imi kalaster gospodarske javne infi'euktue.

S 16 glasovi >ZA< (16 prisotnih svetnikov) je bil +reiet

OPOMBA: Celoten dlok se objavi v MW-

8- bElQ
Obrornru h spr?iln

Odo&o o ir &got*trrdr Odolto o oliirsltcm eo**ta
prcstorsft.m noErlu zo d"l obtttoEjo PodoYm stmwrjsfte orc v Fronr (k.o. ilaie)

Gradivo sta pripravila podjetje IBIS d.o.o. in obEinska uprava, ustno obrazlofitevje Podala
predsavnica tBIS-a ga Maksimihjw Ozimni 7,uit-
ObEina Raae-Frm je s tta ko je ifan ObEine Rate-Frm (na omvi idodliE za priFavo
SID OPPN) novernbra 2018 sprcjd Skfep o zaictku priprarrc spremeflb in @hitcv OPPN

za del obmodja poslovno stanovanjske cone v Framu (ko. Mog'e) (objavljen v MIfV' St-

281201t), prilrda s prigarc ryemd in dopoffiev OFPN-

Obdin*i porlrohi pmsor*i matrt: fo6lor*i alq s ld€rim s po&fuF martqie
prosorska ureditev na oekem ohofu in je @aga za pigavo proiekta za pihbitev
gradbenega dovoljenja. Z njim se dolodajo pogoji glede namernbnosti posegov v prostor,

njihove tegc, veliko*i in oblikovei4 pogqii gkae pdHjdeveF ot{dcov na gocpodasko
javno infi-astrr.rkturo, merila in pogoji za paelacijo, pogoji ohmimja kuturne dedisCire'

ohranjmja mrave, var*va okolja in na-avnih dobrin er vastva pred oaravnimi in drugimi
nesreiami, pogoji varovanja zdravja ljudi, etapnost izvedbe ter druge pgqi in zahteve za

izuajanje OPPN-
Obmoqe SID OPPN lezi v drrajnem jrryov*odnem ddu nasdja Fran, ob ffirIni rcgionalni

ces*i R2-43O severnoie otmoi& mdeno z lo&alno ocso m.mo vrtca in rdrodno reji na

sfimovanjsko pozidavo-
Odlok o OPPN je bil sprejet v zaEetku rccesije, karje poleg neurejenega lastniStva in
spemenjenih pogojev m po&oiju gradbeniSva in m trgu nepremituin povzoeil'o' da OPPN

ni bil realiziran- Izv€dere je bita nova parcelacija- hve$itor ZEti veljavno pacelacijo
sprcmeriti in poslediEno drugaie zasoovai grad4io- Osootni namen jq da z novo patcelmijo
in umestiwijo his doseZemo optimalnejse in prijaznejse pogoje bivanja ter znanjSanje gostote

poselitve (zmanj5a se ftevilo bivalnih wt iz 1 14 m naivei 80)- V obrnoiju spmmemb in
dopolnitev OPPN se kompleksno resi komrmalna in energaska siturcija oburotja krajinsko

oblikovanje ter arhitek&rno oblikovaje objektov. Pmmetrrc se bo obnrodje navezovalo na

novo projektiran ceshi prikljueek na RII 430 in novo cesto goti severq ki se prikljuEuje na

lokalno cesto v Fram. S tem se bo razbremenila lokalna cesta LC 340120- Izveden bo le en

prikljutek na lokalno cesto- Izgradnja novega lriTiiia s teliim zavijalnim pcom za potreh

i.t

SKLEP 5t.72:
Obiinski svet Ob6irc Rei+Frrm ryreiue Odlo*' o rprcn€mbeh in dopoloitvrh Odt'okr
oke obtinskih cest koleserskih v oblini R:te-Fren-IE



OPPN Feku in Nemesis (sedaj lastnik JoZe Repnik - Gradbeniitvo Repnik d-o.o-) je
na6rtovana v SID OPPN.
Poleg tega se v skladu zzahlev,,mi nosilcev urejanja postora iz snrernic in mnerli spremenijo
in dopolnijo prosorski izvedbeni pogoji, doloieni v mrrovnem odloku v 16-, lE-, 19.,21.,D-,
23., 24., 28., 34., 36., 27., 38., 40. dlenu.
Predstavljen je bil posopek pripave spercmb in dopohits. OPPN ta njihova konkelna
vsebina
SID OPPN se nanaSa na postorske izvedbene pogoje s @rodja komrmalne, @
infrastrukture, elektronske infrastrukture, naiina ogrevanj4 javne razsvetljave, ravnanja z
odpadki, po&oija varovanja tal in voda, poZame varnosti, €tqnosi gradqie itr tolerarc ter
obveaosti invescitorja-

V ra4ravi je g- Minn Prcdikrkr prdlzgzl , [2Si V startu vse zadeve, konkretno vodovodre
prikljudke (8. ilen) dimenzionirali tako, da bi ne obstajala bojazen, da to v praksi ne bi
zado6ialo dejaaskim potebam. V I l. ilenuje praviina naredba: ogrerm.ie s @dimi
drpalkami'zrak-voda', rc Voda-zrak'.

Ugotovljeno je bilo, da bo 5lo za komfortno naselje, v sklopu katerega je predvidena trgovsko
poslovna stavb. predviden je tudi prostor z zelenimi povr5inami (za relneacijo)-

G. nrpan je meail, da je primerm, da bi glavni transportnifuodovodni evovod imel SirS
prcmer (cevi PEHD DNI l0; potrebna sprernemba ectrtega odsavta f. ilena), notsanje kroZre
navezzve pa zado5dajo v navedenih dimenzijah.

S 16 glasovi >ZA< (16 prisotnih sveErikov) je bil soneiet

SKLEP 5T 73:
Oblinski svet Obtine RaIe.Fram sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka
o obiinskem 1rodrobncm prutorskcm neErtu ze dcl obooile podmno s*rmvrrirfc
cone v Frenu ([.o. Moric)-

OPOMBA: Celolen dlok se ohjavi v L{W-

Gradivo je pipra.vila obfinska upra.va, usho obrazlofitev je podala ga Suzana Ptmgartnik.

V zemlji5ki knjigi so zemljista vpisana kot'javno dobro', kar ne definira upnrvljavcil oz
lastnika z-emfjiiE Podanje predlog, da se s sklepom doloEi lastnik oz- rryavliavec
katcgmiziranih javnih poti na oknodju naselja Morje-
Na zemljistih parc. *-- 2X23 k-o- Raie in parc- SL 133812 in 13386 k.o. Fram poteka
elektridni vod, za kar je bila podpisana sluZnostna pogodba, mmamba sTuhtosti v zemlji5ki
k"jrg pa ni moira zaradi neurejenega lasdniSkega vpisa-
ZmnjiEb parc- S- SL f 01512 ko- Morje ter parc. iL775f2im l0l l/2 k-o- JeSenca v naravi ne
predstavljajo javnih poti in zato se bodo 'rz:,'zela iz jattrega dobr"a ter se zmerljalaza
zemljiSd4 ki slufijo koljavne poti in so v lasti fiziinih oseb.
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9- tdl@
Obmmrc h spnc!:m SHcpo o dolo&tvi statusa joaaga dobru



V nadaljnjem postopku se sklep objavi v MtfV-u in nato izda odloiba o ugotovitvi. da imajo
nepremidnine v lasti Obiine Raie-Fram statr$ grajeregajarnega dobra obEimkega pomena-

K ra+ravi se ni priglasil nihde.

S l5 glasovi >ZA< (15 prisotnih svetnikov) je bil sprejet

SKLEP 5T 74:
Obiinski wet ObEine Rai+.Fram o doloiitvi stetusa dobre-

OPOMBA: Celoten sHep se objavi v MW.

1O-tdka
Obmurm i! sgl-}ilr SHcpo o r*i*tvi stclrs iclmegg dob.!

Gradivo je prip-avila obEin*a rryrarra ustoo obrazloZitev je podata ga Suzam Prmgartnik-

Za namen menjave zenrljiii se izvzamejo izjavnega dobra nasledqia zemljiSta:

zemtji5ie parc- St l0t5l2 ko. 721-Morje, ki v naravi tr€d:ilanlF dvori5& v lasi fizidne

osebe, se zzrmrla a zerlrllisEe parc- * 955n k-o. 721-It orje, ki v naravi pEdstavlja
asfaltirano cesto, kategorizirano javno pot 5t. 1P841932;

zemljiSii parc. SL l0l l/2 in 775Dir-o- 722-Ituca',kt v naravi predstavljara kmetijsko

mlji5de v ko@eksr zrrrrlji5E v ldi fizibe osebc, s ancajaa z mIjiSEe pac- H-

1366 k-o. TD-kXw ki v nravi FdsfivIF rrtieao dosopo pot do staov4i*ih
stavb v lasti fiziEnih oseb.

Na podlagi tega sklepa OU ObEine Raie-Fram izda odloibo, s katero se pri nepremidnini
ifuiie azwntajavnega dobra in * vpii: lamim Otiirc Raie-Fra-

K razp,ravi se ni priglasil nihde-

S 16 glasovi >ZA< (15 prisotnih svetnikov) je bil sprejet

SKLEP 5L 75:
Obiinski svet 0biirc Retc-Frrn o ukinitsi strtuse dobre.

OPOMBA: Celoten sHep se objavi v MW.

11-tdka
obromoyo in spneln ffio o ddoiitvi stctusa ioiEgg dobro

Gradivo je pripr"avila obEimka rgava, ustno obrazloZtev je podala ga- Suzana Prmgartnik-

Zemljiit4 kl so predmet prenosa v javno dobro so zemtji5da, kjerje kot lastnik vpisana

Obdina RaEe-Fran. V naavi so to javne poti, po kaoih pot€ka prcmd in sttdjo jawemu
dobru.

Predlagano je bilo, da se na zemlji5dih vpiSe zaznambajavnega dobra lokalnega pomen.L

t0
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S 16 glasovi >ZA< (16 prisotnih svetnikov) je bil spreiet

SKLEP 5t.76:
ObEiski wet ObEine Rrie'Fram spncjme S@ o doloEitvi i*ncge dobn to*efncga
pometre.

OPOWA: Celoten sHep se objavi v MUV.

12-toi:l<a
PodoSt soglosjo k Sproamr o ddrrtvt" ustuuiididst ffiq v

floribor*, rurjri ogftiJi

Gradivo je pripravila Odvetni5ka drui-h Zvko in Purg o-p- do-o-, kratto ustuo obrazloiitev
je pdala ga" Zoti@Z4ic Kvas-

S 16 glasovi >ZA< (16 prisotnih svetnikov) je bil sprejet

SKLEPiTT/:
Oblinski wcf ObEirc Rdo-Fnm potrjnic Sponan o dc&vi usteroitdisEil dc{cia, v
Mariborski

13-tdk
Obrcuotu tr spreln tnrrr4in o hoddcfiih a ruuncldjo Og Rde

Gradivo je pripa.vila obEinska uprava, kra*o us-tsrc obradofitev je @ala ga Sioona
AntoliE.

ll.2.202} 2020 snro s srani Sve*a zavoda OS RaEe kot lokalm stqnosL na obmotju kaleie
ima navedeni javni v-zgojno-izo,braZevalni in rarsvcni zavod woj sede7. skkrno z doloiili
podrotne zakonodaje, prejeli vlogo za pridobitev obradoZenega mnenja k imenovanju
ravnafelja v prihodnjem 5-letnem oMotrju-
Nov nrandar bo piiel reii s 24- 8.2O2O-
Pogojem razpisa za delovno mesto rawalelja OS l(aa€ sa u*ezala 2 (drra) od skrryro prav
toliko prijavljenih kandidatov in sicer dosedanji rar.natelj Rolando LaSid in 3e ena kandidatka
iz Maribora, rojena leta 1959.

1l

Direktorica OU je povedala, da gre za zadevo, kije osala oere5ern od delitvenih bilarrc obEin
(po odcepitvi od biv5e Obdine Maribor, torej 25 let). Edina zemljiikoknjiftn lastri ca zzroda
Mariborska razvojna agencija (MRA) je bila (in je tenrm 5e rrcdoo) MOII I-
Sodii& je razpisalo obravnavo, odvetoi5ka pisana pa je pripavila pedlog sporama
Obiinski sveti o6Elih obeia ki jim pav rako lripadaF ushnovirclj*i deleii (rm ObEini
Rade-Fram 5e Obiini Hoie-Slivnica, Obiini MiklavZ na Dravskern polju Obdini Duplek in
Obdini Stanie), so predlog Ze obravnavale in se z njim srinjale - @ale soglasje-
Po spejemu vseh obiin bo sledila priprava odloka ki bo ddoEil rrse oclalo, karje v rakih
primerft potrcbno-



V skladu z doloiili ZOFVI si mora svet javne Sole pred odloiitvijo o izbiri kandidata za
ravnatelja o vseh kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje, pridobiti mnenje udircljskega zbor4
mnenje Iokalne skupnosti. na obmoiju katere irna iola sedeZ ter mnenje sveta star5ev.

ee mvedeni organi ne dajo mnenja v 20 dneh od dnev4 ko so bili znlj ryro*nn,lahko svet o
izbiri odlodi brez tega mnenja-
V skladu s predpisanim pos*opkom Svet Sole po gi&bitvi mmj oz- iaeku roka za njihovo

@ajo i6ere ravnatelja, o tem seaani prisojno miniscrstvo in ga zaprosi 5e za njegovo
(neobvearjoie) mnenje nato pa ravnatelja imenuje-
Kandidat Rolando La5id je od obeh predhodnih mnenjedajalcev dobil prepridljivo podporo,
saj je v kolektiru dobil 59 od 60 glasov, svet starSev pa gaje v celoti podprl (20 glasot)-

Na osnovi prejetih vlog kandidatov na razpisano delovno mes{o je bilo ObEinskemu wetu
Obdine Raie-Fram pedlagano, da poda pozitivno mrenje h kandidarri g- Rolarda t a5iEa,

tak predlog paje bil, kotje to prav tako zahtevano, obiimeje obrazloien, saj smo s

sodelovanjem ves das zdovoljni-

V raryravi so nekaeri 6lani obdimkcga srrc{a z lasto€ga zrrrega kota pojasnili woj glas

@pore kandidau g- Rolandu La5iiiu (g- Ivro Koved{ g- I}uim Purgcr, g- Zdravko
JeEek, predvsem pa g. Alojz Sternad, kije izrazil veliko zadovoljstvo zaradi visoke podpore

domaffnu in sedani:mu ravtrdelju s sfimi koldciwa in sar5qr, ka, kotje dejal" dokaz$c" da
je pravi ilovek na pravern mestu)-

S l6 glasovi >ZA< (16 prisotnih svetnikov) je bil sprciet

SKLEP 51 78:
Ob6irski svd Obiirc Rr6e-Frzn drjc pcitivno nnc{c zr rrvnatclle OS ReEc

krndidetu Rolerdu l-a5iiu.

l4.toilo
Sazrnrifw s PorcEhc o &hr No&orrrogo o6oeo Obifop Eo&-Ftur za bo 4)19

Cnadivo je pripavil pedse&rik Nadannega odbora Obdine Rade-Frm (v nadaljevanju: NO),
g. Branko Belc4 ki gaje na seji tudi na kralko vsebinsko povzel.

Povedal je, da so se Elani NO v letu 2019 seshli na Sestih sejah in povedal, kaj so obravnavali-

Pri poslovaqju obdine ni bito odkritih nobenih nepravilnosti pri finandnem poslovanju
uporabnikov proradrmskih seasev, ki jih je NO nadziraf. prav tako pa aiso btle za,tlane
nepravilnosti pri nmenskosti in smornosi porabe sredstev obdimkega proraima- NO ndi ni
ugotovil nezakonitosti in repravilnosti pri upavljmju s stvamim pmmoZenjern obdirrc-

G. zupan je podal naslednj o ugotovitev:
ObEinski wot Obiine Raie-Fram se seanni s Porotilon o delu Nedzoraqe odbon
ObEine Raie'Fram za leto 2019.
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OPOMBA: Sestarni del sHepa je tudi obru,loi,itev, H je tukaj ne novajamo, bo pa poleg
iqisa sHep psrehvaru Svetu OS B.de-



15-tdl<a
Sezrarftw z,.ztfi;l pnognonotn dclo

itodzon €go o&d.o Obifote Ro&-Fr.on zo bo M
Gradivo je pripravil predsednik Nadzomega odbora Obiine Raie-Fram (v nadaljevanju: NO),
g. Branko Belc4 ki ga je rra seji tudi na krako prcdsavil-

Predlog Letnega programa dela NOl2020 je *mjen v I I . poglaviuih toik in kot tak
predstavlja Ie omovne vsebinske usmeritve ter grobi okvir dela, ki se lahko raziiri.

Vpra5anj in predlogov ni bilo.

G- Aryanje podat naslednjo ueotovitev:
ObEinski svct Obiine Rr6e-Fren sc je scaeail z I d-in prognron & Nedzoncge
odbora ObCine Raie-Fram za leto 202O-

16.tdkt
Roarr

G. Milojka Dreo je prenesta vpra5anje, ki so p nenjo naslovili predstavniki mlade
generacije, namreE, kdaj lahko v naii obdini pridakujejo pumptrack.

G- Zupn je pvedal, do smo pri OS Roiz htpili porcelo in twodili idejm zzrstrrlvo za
pumptrrch pav lako pa je pi lankajhq-em uzgojtxt-izfrrdewl*n in wslwrcrr, "ndapredvitkro zurunje igr&te- 7afuw ni a reolizrcije fo ni realw pidakowti letos-

Postavdenihje bilo 5e nekaj vpra5anj y 2ysl 5 ft611unalnim podroijem, predvsem v zvezi s
posmeaimi oesmi oz oegrimi odseki (Srinc oesfi<i - porbude za rdiriwe - g- Mirrn
Prcdifrrle se je auzel za ra*iitev ceste ki teae uporodno s C\r€diho ulico! mzlikmi
mod kaasfskim sanjem in Sanjern v naravi ipd-

G. iupanje na kanbetna vpraianja podal odgovore.

Sejoje bila zodjuiena ob 20.20 uri.

ZUpAN oBaTNERAdE-FRAM
Branko LEDINEK

Zapisala:. Simona ANTOLId

t3

G. fupan je napovedal, da bo naslednja seja prodvidoma sklicarm okoli 2O. marca, nanjo pa bo
uvrsdena tudi todka obravnave in sprejema Zakljudnega raduna proraiuna Obdine Rade-Fram
zal(,lo2Ol9.


